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Pan
Rafał Markwant
Radny Rady Miejskiej

            
             
              Odpowiadając na pisemną interpelację, złożoną do Prezydent Miasta Łodzi                     
w dniu 27 września 2022 r. przez Pana Radnego, w sprawie obecności 
umundurowanych funkcjonariuszy Straży Miejskiej na stadionie Widzewa, podczas 
meczu między Widzewem Łódź a Legią Warszawa w dniu 12 sierpnia 2022 r.,                             
z prośbą o udzielenie informacji, odnośnie pytań w niej zawartych, pragnę uprzejmie 
poinformować, co następuje:
               Strażnicy miejscy w liczbie 9 osób zabezpieczali część budynku, wydzieloną                 
z terenu imprezy masowej przez 5 godzin i 20 minut. Zabezpieczenie przez  
pracowników Straży Miejskiej w Łodzi obszaru budynku niestanowiącego integralnej 
części imprezy masowej, w trakcie trwania meczu podwyższonego ryzyka Widzew                   
Łódź – Legia Warszawa w dniu 12 sierpnia 2022 r., pozostaje w związku z pozyskaniem                         
z anonimowego źródła informacji o możliwości wystąpienia zakłóceń ładu i porządku 
na terenie Stadionu Miejskiego, przy al. Piłsudskiego 138 w Łodzi, obiektu należącego 
do Miasta i będącego we władaniu Miejskiej Areny Kultury i Sportu, a nie z umowami 
najmu, zawartymi pomiędzy spółkami wskazanymi w interpelacji. Z uwagi na fakt,                     
iż część składowych wymienionych przez Pana Radnego w pytaniu jest niewyliczalna,     
to podanie całkowitego kosztu ,,zabezpieczenia przez 9 strażników Łódzkiej Straży 
Miejskiej w Łodzi tej część budynku, wydzielonej z terenu imprezy masowej” (pisownia 
oryginalna) nie jest możliwe.                                            

Małgorzata MOSKWA-WODNICKA

Do wiadomości:

Pan Marcin Gołaszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łodzi

Pani Katarzyna Korowczyk – Dyrektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego




